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Corro d'Amunt es me«

que un punt
Per fi, despres de mes de cine

anys demanant una rernodelado
de la carretera de Canoves al seu

pas per Carro d'Amunt, hem vist
un projecte de la Diputacio on es

preveu fer una reforma. La refor
rna consta d'uns senyals llumino
sos a l'entrada per ambdos sentits
i un ressalt de vint-i-cinc metres

de longitud amb un pas de via

nants; incloent-hi enllumenat,
voreres i clavegueram, aixo ultim
a carrec de I'Ajuntament.

Aixo no es el que havien de
manat els veins, M'explico: fa un

parell d'anys la Diputacio va de
manar que es presentes un pro
jecte, on es preveien tres ressalts i

una vorera mes llarga. Aquest
projecte va anar a compte del

pressupost del Consell del Poble
de Carro d'Amunt i va ascendir a

uns 3000 euros (hem de tenir en

compte que el pressupost total
del Consell del Poble per a cada

any son 9000 euros aproximada
ment). La Diputado desestima el

projecte al-legant que en aquella
carretera no hi ha sinistralitat, i

per aixo no es necessaria la realit
zado d'una obra tan enrevessada.

Aixo demostra que el govern
de CiU que ens governa a tots els

franquesins i les franquesines es

regeix per la maxima llatina pa
nem et circenses, es a dir, names
fan les cases per deixar content

al poble i que no es queixi mas

sa. Per que ens hem d'abaixar els

pantalons davant de la Diputacio
i quedar-nos amb el primer cara

mel que ens ofereixen? No po
dem fer-los entendre que Carro
d'Amunt no son quatre cases al
costat de la carretera, sino que es
un case urba? Senyors de Con

venienda: perdo, Convergencia,
no anem be si s'aixequen la ca

rnisa i a la vegada ens l'aixequen
als ciutadans.

Deporte, movilidad
y comprension
Como deportista recuerdo cuan

do se pusa la primera piedra del

pabellon olimpico de la ciudad
de Granollers. Por aquellos tiem

pas no muy lejanos un servidor
era presidente de la Sociedad de
Pescadores de Granollers. tarea

que desarrolle can orgullo, ya
que promocionamos el nombre
de esta ciudad par todo el mun

do. Como sociedad intentabamos
aumentar el reconocirniento y
prestigio de esta ciudad alli don
de estabarnos.

Fue un acto muy relevante pa
ra toda la ciudadanfa y para la

gente de los alrededores, asi co

mo el comite olimpico. Que du
da cabe que can la euforia olim-
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Reflexi6n ante la
discapacidad

rOdOS somas conscientes del derecho que tene�os a la
vida y es asi desde el momenta de la concepaon y de
nuestra venida al mundo, cuando damos el primer gri
to a llanto. Ese derecho a la vida y sabre todo a una vi-
da digna en igualdad can tus semejantes no es siempre
asi. Digo todo esto porque rni experiencia durante 22

afios ha sido y es dura, incluso a veces cruel.
Reconozco tambien que vivimos momentos magicos.

dukes e incluso alegres y esperanzadores para los cuales la

respuesta es confusa a simplemente inexistente. Nos asal
tan temas como la calidad de vida, las relaciones sodales, el

trabajo, etc. Realmente parece que no hay un lugar en este

planeta para estas personas.
Yo reflexiono y pienso en este mundo civilizado en el

que toda persona ha de encontrar su lugar, derecho a vivir
can plenitud, pasear, sonar, comer, jugar, entretenerse.
amar, como todos los dernas. Pero esto es muy diffcil en

nuestra sociedad, donde impera el egocentrismo, afan par
el dinero y el consurnismo.

A veces, la vida nos depara momentos de felicidad, pero al
rnismo tiempo puede ser triste a desagradable. La cierto es

que a veces unos podrfamos ayudar a otros, estando siempre
allado del que mas 10 necesita. Aunque estamos "de paso"
como se suele decir, me gustaria ver con rnis propios ojos las
ilusiones y esperanzas can las que suefio tan a menudo.

Se que hay mucho camino par recorrer y par eso es me

jar que esa ruta que es la vida este bien sefializada. sin obs
taculos demasiado insalvables. que sea un camino limpio
para llegar al final can plenitud, se tenga a no, algun .tipo
de discapacidad.

Sigo reflexionando y as aseguro que son personas cariiio
sas, amables, enriquecedoras, trabajadoras, que te dan todo
su afecto solo a cambia de prestarles alguna atendon como

hablar, jugar a bailar, ya que la mayoria son alegres: en de
finitiva, escucharlos y estar can elias es la base primordial.
Me pasaria mas escribiendo y no me cansaria de hacerlo.
Pido a la sociedad mas toleranda. amabilidad y carifio para
estas personas.

Un padre
PACONAVAS

Granollers

pica quiza nadie penso en la mo

vilidad, cosa que ahara se ha

puesto muy de moda can muy
buen criteria, pues necesita de
soluciones y cornprension par
ambas partes.

EI motivo par el cual me he
decidido a redactar estas lfneas es

porque se ha escrito y comenta

do las multas y otros altercados
producidos y motivados par la
falta de una zona de aparca
rniento alrededor del pabellon
olimpico. Una solucion podria
ser la utilizadon del aparcarnien
to del recinto ferial. EI Balonma
no Granollers necesita el calor de
la afidon. pues sin ella puede a

podrfa caer en un desanimo ge
neral que podrfa ser fatal para el
deporte y para otros aconteci
rnientos que se celebran en este
recinto. Se podrfa poner una If
nea de Bus a un medico precia
con ida y vuelta inclufda. EI re-

dnto, par supuesto. tendrfa que
estar vigilado pues los amigos
podrfan hacer su agosto.

Deseo de todo corazon que se

resuelvan los entuertos y rabietas
producidos par las multas y falta
de aparcarniento. Espero que el
Consultorio Municipal llegue a

un buen consenso para solucio
nar este problema.

VICTOR SAIA VERGOfilos
Granollers

Soc un supervivent de La
'quinta del bibero'
VuH retre homenatge al centenar
de companys meus que van sortir
de la placa de la Porxada a princi
pis de l'any 1938 i que van caure

acrivellats a mutilats en el decurs

de les batalles del Segre i l'Ebre.
Ens varen fer anar a la guerra
quan encara erern uns nens.

quan encara anavem a l'escola i

quan encara no haviern tingut
temps de desempallegar-nos de
les faldilles de les nostres mares.

Ens varen donar un fusell nou

de trinca (encara portava greix
escampat) i sense instruccio ni

preparacio ens van portar a l'es
corxador com si fossim un grapat
de xais. Fa molts anys que em

bull al cap una pregunta i avui
tine una necessitat imperiosa de
formular-la i de que surti a la
llum. Era a principis de l'any
1938, quan el govern d'esque
rres format per ERC, PSC i PSUC

va donar I'ordre d'enviar els
nens a la guerra. La pregunta es:

per que? Per que ens van enviar
a una mort segura tenint en

compte l'edat que tenfem (17
anys) i la nul-la preparacio de

que disposavern per enfrontar
nos a un exercit professional i

preparat per a la guerra? I

Vaig auxiliar a molts dels meus

camarades, ferits de mort, que
cridaven les seves mares en el
moment d'expirar. Fa pocs dies

per la televisio vaig veure un es

pot en que un pilot de motos es

posava a plorar en el moment

dassolir el titol de carnpio del
man. Ellocutor de l'anund pre
gunta a la mare per que ho fa i
ella respon: que voleu. es un nen!

Exactament aixo es el que erem
nosaltres aleshores ides d'aqui
insto l'actual equip de govern de
I'Ajuntament de Granollers (for
mat pels mateixos tres partits que
governaven Catalunya Iany
1938) a que em diguin que en

pensen de l'atrodtat d'enviar nois
menors d'edat a la guerra.

FRANCESC GAZQUEZ
Granollers
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CiU se equivoca
Quisiera que Artur Mas me diga
claramente si cree que el Sr. Mo

ratinos defenders la lengua cata

lana en la DE, si no la defiende
en Espana. Un ejemplo bien claro
es la campafia del gobierno de

Espana que ERC apoya. Hizo una

campafia toda en lengua castella
na. NO me digan que no encon

traron famosos para leer la Cons

titucion en catalan. Es una ver

giienza que ERC apoye al PSOE.
Y Uds. votaran sf porque les han
dicho que defenderan la lengua
catalana. No Us. votaran si pero
par otros intereses. Yo votare 'No'

junto a la extrema derecha. pre
fiero a estos que a la derecha del
PP y Vidal Quadras, de Aznar y
Berlusconi. Los que voten sf vo

taran junto a los que nos dijeron
'No' a Castalunya en Fresno.

CiU ahara se olvida de esto. pero
en su rna corrio para hacerse la

foto. Claro que Judas beso a Je

sus y luego le traidono...
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